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Z A P I S N I K 

 

sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Čepin održane 22. travnja 2015. godine u 

prostorijama Općine Čepin, K. Zvonimira 105. 

Sjednicu je u 19,00 otvorio predsjednik Općinskog vijeća Dražen Arnold, utvrdivši da je 

sjednici nazočno 16 članova Vijeća od izabranih 17, te da Vijeće može pravovaljano 

odlučivati. 

 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: 

1. Dražen Arnold 

2. Mirko Janković 

3. Valentin Pavleković (napustio sjednicu nakon 3. točke) 

4. Gordana Kalajžić 

5. Josip Mioč 

6. Josip Đimber 

7. Ivana Blažević 

8. Lara Liović Nadaždi 

9. Mario Žanko 

10. Darko Lazar 

11. Božo Mitrović (napustio sjednicu u toku 12. točke) 

12. Marina Glavota 

13. Bernard Bestvina 

14. Hrvoje Hefer (pristupio sjednici na 2. točki)  

15. Ivan Galir 

16. Vesna Grbeša 

 

SJEDNICI NIJE NAZOČAN: 

1. Zdravko Živković 

  

Sjednici su također nazočni: Dražen Tonkovac, općinski načelnik, Mirjana Cvitkušić, v.d. 

pročelnice, Krešimir Crnković, v.d. pročelnika, Tomislav Kuna, v.d. pročelnika, Željko 

Mamić, viši savjetnik i Željko Barišić, direktor tvrtke Urednost d.o.o. 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznao je nazočne s predloženim dnevnim redom. 

U ime Općinske uprave K. Crnković predložio je dopunu dnevnog reda točkom: 

 

17. Donošenje godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara za područje 

općine Čepin za 2015. godinu. 

 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je usvojilo predloženi dnevni red zajedno s 

dopunom, kako slijedi: 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. i 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Čepin  

2. Izvješće Mandatnog povjerenstva Općinskog vijeća Općine Čepin o stavljanju u 

mirovanje mandata člana Općinskog vijeća Općine Čepin Ive Zrne i verifikaciji 

mandata Vesne Grbeša 

3. Donošenje Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o osnivanju Mandatnog povjerenstva 

Općinskog vijeća Općine Čepin 

4. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Čepin za 2014. godinu 
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5. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 

komunalne infrastrukture u Općini Čepin u 2014. godini 

6. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana korištenja sredstava 

ostvarenih od zakupa, zakupa za ribnjake, prodaje izravnom pogodbom i davanja na 

korištenje bez javnog poziva na području Općine Čepin u 2014. godini 

7. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Čepin za 2014. godinu 

8. Razmatranje i usvajanje Analize stanja sustava zaštite i spašavanja na području općine 

Čepin u 2014. godini 

9. Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području 

općine Čepin u 2015. godini 

10. Donošenje Odluke o izradi Strategije razvoja općine Čepin 

11. Donošenje Odluke o zajedničkom obavljanju poslova poljoprivrednog i komunalnog 

redarstva s općinama Vladislavci i Vuka 

12. Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za provođenje postupka 

pripajanja društva Urednost d.o.o. Čepin društvu Vodovod-Osijek d.o.o. Osijek 

13. Donošenje Odluke o visini najma za Hrvatski dom u Čepinu 

14. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Čepin za razdoblje 2011.-2019. godine u 2014. godini 

15. Donošenje   

16. Donošenje Zaključka o prijedlogu kandidata za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Osijeku 

17. Donošenje godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara za područje 

općine Čepin za 2015. godinu. 

18. Razno  

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 16. I 17. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

        OPĆINE ČEPIN 

 

Vijećnik I. Galir ističe kako se u zapisnicima i dalje ne pišu odgovori na vijećnička pitanja. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je usvojilo zapisnike sa svoje 16. i 17. sjednice. 

 

TOČKA 2. IZVJEŠĆE MANDATNOG POVJERENSTVA OPĆINSKOG VIJEĆA  

        OPĆINE ČEPIN O STAVLJANJU  U MIROVANJE MANDATA ČLANA   

        OPĆINSKOG VIJEĆA IVE ZRNE I VERIFIKACIJI MANDATA VESNE 

        GRBEŠE 

 

Ispred Mandatnog povjerenstva M. Janković pročitao je izvješće Mandatnog povjerenstva: 

vijećnik Ivo Zrno uputio je 14.04.2015. općinskoj upravi dopis o stavljanju svog mandata u 

mirovanje. Zakonom o lokalnim izborima i Statutom Općine Čepin   utvrđeno je da člana 

izabranog s kandidacijske liste grupe birača zamjenjuje prvi slijedeći neizabrani kandidat s 

liste. Slijedom navedenog, s današnjim danom verificira se mandat vijećnice zamjenice Vesne 

Grbeša. 

Vesna Grbeša dala je prisegu. 

 

TOČKA 3. DONOŠENJE RJEŠENJA O IZMJENI I DOPUNI RJEŠENJA O OSNIVANJU 

                   MANDATNOG POVJERENSTVA OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE ČEPIN 

 

Kako je predsjednik Mandatnog povjerenstva bio vijećnik I. Zrno, potrebno je izabrani novog 

člana. 
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Predsjednik Vijeća predlaže za predsjednicu Mandatnog povjerenstva vijećnicu Vesnu 

Grbešu.  

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 10 glasova za i 6 suzdržanih glasova (V. Grbeša, B. 

Mitrović, M. Glavota, J. Mioč, I. Galir i B. Bestvina) donijelo je  

RJEŠENJE 

o izmjeni i dopuni Rješenja o osnivanju Mandatnog povjerenstva  

Općinskog vijeća Općine Čepin 

(Rješenje je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 4. DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA  

        OPĆINE ČEPIN ZA 2014. GODINU 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznala v.d. pročelnice M. Cvitkušić.  

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 10 glasova za, 4 glasa protiv (I. Galir, J. Mioč, B. Mitrović i 

M. Glavota) i 1 suzdržan glas (B. Bestvina) donijelo je  

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA  

OPĆINE ČEPIN ZA 2014. GODINU 

(Godišnji izvještaj sastavni je dio ovog Zapisnika) 

 

TOČKA 5. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU 

        PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U OPĆINI 

       ČEPIN U 2014. GODINI 

 

Vijećnica M. Glavota postavila je pitanje tko je obavljao poslove zimske službe, te tko je 

održavao nerazvrstane ceste. 

Vijećnik I. Galir postavio je pitanje u svezi radova na autobusnim ugibalištima. 

Vijećnik J. Mioč postavio je pitanje vezano uz pražnjenje koševa. 

Odgovore je dao općinski načelnik. 

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 10 glasova za i 5 glasova protiv ( B. Bestvina, J. Mioč, B. 

Mitrović i M. Glavota i Ivan Galir) donijelo je  

ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U  

OPĆINI ČEPIN ZA 2014. GODINU 

(Zaključak je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 6. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU 

        PLANA KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, ZAKUPA 

        ZA RIBNJAKE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM I DAVANJA NA 

        KORIŠTENJE BEZ JAVNOG POZIVA NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN U 

        2014. GODINI 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao v.d. pročelnika T. Kuna. 

Vijećnik B. Mitrović postavio je potanje vezano uz obrezivanje platana, brendiranje 

čepinskog kupusa. 

Vijećnik H. Hefer postavio je pitanje vezano uz sufinanciranje pčelarstva. 

Odgovore je dao općinski načelnik. 
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Općinsko vijeće Općine Čepin sa 10 glasova za i 5 suzdržanih glasova ( B. Bestvina, J. Mioč, 

B. Mitrović i M. Glavota) donijelo je 

ZAKLJUČAK 

 O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PLANA KORIŠTENJA  

SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, ZAKUPA 

        ZA RIBNJAKE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM I DAVANJA NA 

KORIŠTENJE BEZ JAVNOG POZIVA NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN U 

2014. GODINI 

(Zaključak je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 7. DONOŠENJE ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA 

        OPĆINE ČEPIN ZA 2014. GODINU 

 

S ovom točkom nazočne je upoznala v.d. pročelnice M. Cvitkušić. 

Općinsko vijeće Općine Čepn sa 10 glasova za, 4 glasa protiv ( I. Galir, M. Glavota, J. Mioč i  

B. Mitrović) i 1 suzdržanim glasom  (B. Bestvina) donijelo je  

ODLUKU 

O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA OPĆINE ČEPIN 

ZA 2014. GODINU 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 8. RAZMATRANJE I USVAJANJE ANALIZE STANJA SUSTAVA ZAŠTITE I 

                   SPAŠAVANJA NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN U 2014. GODINI 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao v.d. pročelnika K. Crnković. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo  

ANALIZU STANJA SUSTAVA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA 

NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN U 2014. GODINI 

(Analiza je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 9. DONOŠENJE SMJERNICA ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA  

        ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN U 2015. GODINI 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao v.d. pročelnika K. Crnković. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo  

SMJERNICE ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA  

ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN  

U 2015. GODINI 

(Smjernice su sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 10. DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI STRATEGIJE RAZVOJA OPĆINE  

          ČEPIN 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao općinski načelnik. 

Vijećnica M. Glavota ističe kako klub vijećnika HDSSB-a podržava ovakvu odluku ali ih 

zanima zašto se tako dugo čekalo do donošenja iste, te da li je osoba koja je išla na edukaciju 

iz europskih fondova završila tečaj. 

Odgovor je dao općinski načelnik, te nabrojao projekte koji se trenutno odvijaju: Projekt 

Osijek, javna rasvjeta, kante za otpad, certificiranje javne rasvjete, projekti za ruralne 

fondove, vodovod u naselju Beketinci, željeznički prijelazi, ceste, nadvožnjak kod „Šangaja“.  
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U raspravi su sudjelovali M. Glavota, L. Liović Nadaždi, V. Grbeša,  T. Kuna, J. Mioč, I. 

Galir. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o izradi strategije razvoja općine Čepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 11. DONOŠENJE ODLUKE O ZAJEDNIČKOM OBAVLJANJU POSLOVA 

          POLJOPRIVREDNOG I KOMUNALNOG REDARSTVA S OPĆINAMA  

          VLADISLAVCI  I VUKA 

 

Općinski načelnik upoznao je nazočne s ovim prijedlogom, objasnivši podjelu troškova 

između Općina u zajedničkom obavljanju redarstva. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o zajedničkom obavljanju poslova poljoprivrednog i komunalnog  

redarstva s općinama Vladislavci i Vuka 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 12. DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU POVJERENSTVA 

           ZA PROVOĐENJE POSTUPKA PRIPAJANJA DRUŠTVA UREDNOST 

           D.O.O. ČEPIN DRUŠTVU VODOVOD-OSIJEK D.O.O. OSIJEK 

 

Općinski načelnik upoznao je nazočne kako je intencija Hrvatskih voda i Europske unije da 

od 156 vododistributivnih područja na području Hrvatske ostane njih 21. Novi zakon izlazi u 

srpnju, te će se po njemu manji vodovodi morati pripojiti većima. Cilj ovog postupka je 

jeftinija voda za kućanstvo. Očekuje se smanjenje cijene od 30 % za domaćinstva i 46% za 

privredu.  

Potrebno je osnovati Povjerenstvo te se u isto predlažu: Dražen Tonkovac, Dražen Arnold i 

Željko Barišić.  

 Željko Barišić naglašava kako se radi o omjerima smanjenja na trenutnu cijenu vode. U 

budućnosti se očekuje porast cijene vode, ali ono što je bitno da će cijena vode mještanima 

Čepina biti jednaka kao i mještanima Osijeka. 

Vijećnik J. Mioč predlaže u Povjerenstvo i nekoga iz oporbe, također naglašava da je važno 

stvarno stanje Urednosti, stanje trenutnih dugova, tko preuzima dugove, što će biti s 

djelatnicima. 

Predsjednik Vijeća D. Arnold naglašava kako će se angažirati revizorske kuće i agencije koje 

će Povjerenstvu pomoći. Ističe kako Vodovod-Osijek nije oduševljen preuzimanjem 

Urednosti, iz razloga loše mreže s puno slijepih krakova. 

Vijećnik H.  Hefer ističe kako je odgovornost Povjerenstva ogromna jer je vodovod sve što 

imamo, ne vjeruje Vodovodu -Osijek, smatra da ćemo biti prevareni. 

Općinski načelnik D. Tonkovac  naglašava kako je mreža loša, ima ogromne gubitke, biti će 

potrebna izgradnja nove. Nemamo strojeve niti potrebne kadrove da bi održali vodoopskrbu. 

Ideja je vodocrpilište prenamjeniti za navodnjavanje u poljoprivredi. 

 Ž. Barišić naglašava kako je jedino bitno zbrinjavanje djelatnika i cijena vodnih usluga. 

U raspravi su sudjelovali: J. Mioč, H. Hefer, I. Galir, općinski načelnik i predsjednik 

Općinskog vijeća. 
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Općinsko vijeće Općine Čepin s 10 glasova za i 4 glasa protiv (B. Bestvina, M. Glavota, J. 

Mioč i I. Galir) donijelo je  

ODLUKU 

o imenovanju Povjerenstva za provođenje postupka pripajanja  

društva Urednost d.o.o. Čepin društvu Vodovod-Osijek d.o.o. Osijek 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

  

TOČKA 13. DONOŠENJE ODLUKE O VISINI NAJMA ZA HRVATSKI DOM U ČEPINU 

 

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili u materijalima za sjednicu. 

Viši savjetnik Ž. Mamić istaknuo je kako je Odlukom Vijeća Općina preuzela upravljanje 

salom,  19.04.2015. izvršena je primopredaja.  Povjerenstvo predlaže da Vijeće donese uvjete 

na osnovu kojih će se sklapati ugovori o iznajmljivanju sale. 

Vijećnik I. Galir smatra da se podilazi DVD-u Čepin jer po prijedlogu oni će imati besplatno 

korištenje sale. Smatra da su predložene cijene previsoke. Predlaže također da osim obitelji 

preminulih hrvatskih  branitelja, svi mještani imaju besplatno korištenje sale za karmine.  

Također smatra da je predložena cijena od 2.500,00 kn i uporaba kuhinje od 500,00 kn 

previsoka. 

Općinski načelnik ističe kako je predložena cijena od 2.500,00 kn za održavanje svatova,  u 

odnosu na prijašnju koja je bila 5.000,00 kn, povoljna. Naglašava kako je za održavanje 

ostalih prigoda (krštenja, krizme, karmine...) predložena cijena od 10,00 kn po stolici. 

Mamić  za usporedbu  ističe kako je cijena sale u Antunovcu i Ivanovcu 3.000,00 kn, te 

smatra da će cijena samo pokrivati troškove režija. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o visini najma za Hrvatski dom u Čepinu 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 14. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O PROVEDBI  

          PLANA GOSPODARENJA OTPADOM OPĆINE ČEPIN ZA RAZDOBLJE  

          2011.-2019. GODINE U 2014. GODINI 

  

V.d. pročelnika T. Kuna upoznao je nazočne s ovom točkom. 

Vijećnik H. Hefer predlaže češći dovoz kontejnera za glomazni otpad, kako bi se smanjio broj 

deponija. 

Općinski načelnik ističe kako se planira reciklažno dvorište, te je u postupku nabava kanti za 

papir. 

Vijećnik I. Galir također predlaže veći broj kontejnera. 

Kuna ističe kako se u gradu napušta praksa kontejnera na javnim površinama, već se svakom 

domaćinstvu omogućuje jednom godišnje kontejner za glomazni otpad. 

U raspravi su sudjelovali: H. Hefer, L. Liović Nadaždi, M. Glavota, T. Kuna, I. Galir. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju izvješća o provedbi plana gospodarenja otpadom općine Čepin 

za razdoblje 2011.-2019. godine u 2014. godini 

(Zaključak je sastavni dio Zapisnika)  
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TOČKA 15. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI RAVNATELJU 

          CENTRA ZA KULTURU ČEPIN ZA POTPISIVANJE UGOVORA O 

          KORIŠTENJU SREDSTAVA MINISTARSTVA KULTURE RH 

 

Ravnatelj Centra za kulturu Čepin Ž. Mamić istaknuo je kako se Centar godinama natječe za 

sredstva Ministarstva kulture, tako je i prošle godine, te  dobio 300.000,00 kn. Suglasnost je 

potrebna jer po Statutu ravnatelj Centra ima ovlasti do 100.000,00 kn. Ističe kako su dosada 

dobivenim sredstvima uređeni dječji odjel, krov. S ovim sredstvima planira se uređenje 

sanitarija, te uređenje još tri prostorije za proširenje knjižnice. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

ZAKLJUČAK  

o davanju suglasnosti ravnatelju Centra za kulturu Čepin za potpisivanje ugovora o korištenju 

sredstava Ministarstva kulture RH 

(Zaključak je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 16. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA  

          IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA U OSIJEKU 

 

V.d. pročelnika K. Crnković upoznao je nazočne s prijedlogom, te istaknuo kako svi 

predloženi kandidati udovoljavaju članku 90. Zakona o sudovima. Za suce porotnike predlažu 

se: Marija Čačić, Dominik Sudar, Josip Novak, Gina Tolj i Zvonko Sušenka. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o prijedlogu kandidata za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Osijeku 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 17. DONOŠENJE GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPRIJEĐENJA 

          ZAŠTITE OD POŽARA ZA PODRUČJE OPĆINE ČEPIN ZA 2015. GODINU 

 

S ovom točkom nazočne je upoznao v.d. pročelnika K. Crnković istaknuvši kako se Plan 

donosi na temelju plana Osječko-baranjske županije. 

Vijećnik I. Galir ističe kako nema postavljenih hidranata što predstavlja opasnost u slučaju 

požara. 

Općinski načelnik ističe kako će sanacijom vodovodne mreže biti predviđeni hidranti na 

svakih 150 metara. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

GODIŠNJI  PROVEDBENI PLAN UNAPRIJEĐENJA 

ZAŠTITE OD POŽARA ZA PODRUČJE OPĆINE ČEPIN ZA 2015. GODINU 

(Plan je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 18. RAZNO 

 

Vijećnik I. Galir postavio je pitanje vezano uz kombinirku, zatim ističe kako vozila GPP-a 

prometuju ulicom B. J. Jelačića, iako je Vijeće donijelo Odluku o zabrani istoga, dalje 

naglašava kako se u njegovoj ulici javna rasvjeta sve češće gasi. Također je pitao zašto 

načelnik dobiva naknadu kada je Općina kupila novo vozilo. Također ga zanima što je sa 

sportskom dvoranom. 

Odgovore je dao općinski načelnik. Vezano uz nabavu kombinirke načelnik je istaknuo kako 

je bila provedena javna nabava za kombinirku ali ista nije realizirana iz razloga nemogućnosti 
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dobivanja leasinga. Također naglašava kako je projektna dokumentacija za sportsku dvoranu 

gotova, čekaju se sredstva. 

Vijećnik J. Mioč postavio je pitanje vezano uz rasvjetu na pomoćnom igralištu NK Čepina, 

bunar na igralištu i pješačke prijelaze. 

Vijećnik M. Janković postavio je pitanje što će biti s Trgom palih hrvatskih branitelja u 

Č.Martincima, Hrvatskim domom i okolišom doma. 

Predsjednik Vijeća D. Arnold postavio je pitanje u ime mještana Beketinaca kada će dobiti 

javnu rasvjetu. 

Odgovore je dao općinski načelnik. 

 

Sjednica je zaključena u 21,15 sati. 

 

ZAPISNIČAR: 

Lidija Tolj 

 

KLASA: 021-05/15-01/3 

URBROJ: 2158/05-5-1 

 

Čepin,  22. travnja 2015. 

         PREDSJEDNIK 

              OPĆINSKOG VIJEĆA 

              Dražen Arnold, dr. med. 

 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 

 

1. Hrvoje Hefer  __________________________ 

 

 

2. Mirko Janković _________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


